
Møte 9 - 11.03.20  

Innsjekk: 
Arrkomsjef mangler.  
 
Ris/ros:  
Emne: SOFA 
Tekst: HVOR ER ARMLENET TIL SOFAEN? HAR VEL VENTET OVER ETT SEMESTER NÅ. 

HILSEN VOLVOXER SOM ØNSKER SEG ET ARMLEN TIL EN SOFA PÅ KONTORET 

 
Svar: Plank er kjøpt inn og en konsulent er satt på saken. Regner med det er i orden om ikke så alt for 

lenge. 

 
Navn: Gammelsen Å. Bittersen 
Epostaddresse: Derevet@hvemdetteer.org 
Emne: Gammel og Bitter 
Tekst: Ønsker gjerne at selvom man er "gammel" så burde ikke en mening eller et innspill avfeies 

med at "du er gammel og bitter" . På forhånd takk. 

 
Svar: Jeg hadde satt veldig pris på å få vite hvilke(t) innspill du føler er avfeid. Helt enig i at om man 

er gammel og bitter eller ung og uerfaren skal man oppleve å føle seg hørt. Innspill og meninger kan 

også sendes til styret@volvox.no eller evt. leder@volvox.no / sekretær@volvox.no.  
Ola  
 
Emne: Kjærleik 
Tekst: Ros til Anne som kjører bachelor i HS! Ris til resten som sliter hardt på styremedlemmer. Og 

ellers: det var bedre før og KAST styret 
 
Svar: ... 

 
Emne: Movember 
Tekst: Dere har lovt mye til movemberaksjonen. Når ska dette skje? 

 
Svar: Mye er lovt og skal gjennomføres. Dette blir fordelt utover de kommende månedene.  
 
Bergo: Hei, Det stemmer det, vi har allerede gjennomført hundekos, hårfarging, hårdonasjon og voks 

& makeup-tutorial. Hvor sistnevnte vil bli gjort til et filmklipp. 

Baking & servering av kaker er planlagt (om HS er enig) i uke 12 i samsvar med En Psykt vanlig uke 

og Ludøl vil bli arrangert ved en passende anledning (Sette dato & ta det på kjelleren?) 

**Vi tar en corona og utsetter det  
 
Emne: Rasmus 
Tekst: Fin på håret i dag 
 
Emne: Jæger 
Tekst: Kokte nok kaffe. God jobb. 
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Navn: Ola Nordmann 

Emne: Riis 
Tekst: Det er ikke lagt ut styremøtereferater for februar og mars! Har det ikke vært noen styremøter i 

denne perioden? 

 
Svar: Hei! Det stemmer. Møtet som skulle vært 26.02 ble avlyst og vi skal ha neste møte 11.03. 

Referatene på nettsiden blir alltid publisert etter påfølgende møte.  
 
Emne: Facebook 
Tekst: Det blir fort veldig mange arrangement som deles på de forskjellige kullgruppene. Opptil flere 

om dagen. Hadde kanskje vært en ide å bare poste en gang for hvert arrangement, og evt. en til på 

selve dagen det skal skje? 
 
Svar: Dette skal vi ta til oss. Enig i at det kan bli litt vel mange publiseringer, men det er dessverre 

slik at FB ikke alltid gir alle den samme informasjonen. Vi publiserer nå opptil flere ganger for at 

flest mulig skal kunne få informasjonen vi ønsker å formidle. Setter pris på tilbakemeldingen, da det å 

finne en middelvei her ikke er like enkelt. 

 

Prioriterte saker:  
• En psykt vanlig uke: Siste melding var at det utsettes til et mer passende tidspunkt pga 

COVID-19. 

 

• Corona-smitte 

o Mikro og toastjern fjernes fra NV-kjøkkenet. 

 

o Alle linjeforeningsarrangementer avlyses. Det sammensatte ball håper fremdeles å 

kunne få gjennomført (Ble avlyst). 

 

o Spanskrøret har avlyst vårfest fra sin side, etter diskusjon bestemmer HS at V&A 

også avlyser. Arrangementet går i minus, men det blir ikke krise for V&A. 

 

o Realfagsrevyen utsettes på ubestemt tid. 

 

o HS ønsker å stenge kontoret fram til påske i første omgang 

Alle som kan bidra å til å forhindre smitte burde. Vi må ta vare på de i 

risikogruppene.   

▪ Vi vil stenge kontoret, da det utgjør stor smittefare (dårlig ventilering, sitter 

trangt, mye trafikk). Better safe than sorry.  

Ola: Hvis noen blir alvorlig syk, vil jeg ikke sitte igjen etterpå å lure på om 

det var noe mer vi kunne ha gjort. 

▪ Ingenting skal skje på kontoret, hvis man vil ha møte et annet sted er det på 

eget ansvar. Alt av kontorvakter blir innstilt fra i morgen (11.03.20)  

Er du i tvil, bli hjemme! 

(08.03.2020) Dette er noe utdatert etter nåværende anbefalinger. Kontoret forblir 

stengt og vi oppfordrer til å følge oppfordringene til myndighetene, FHI og NTNU. 

 
Komiteer (oppdatering): 

• Leder:  

o Leder ønsker å definere kjerneverdier i V&A. Ønsker å skrive ned 8-9 ting vi står for. 

Vegard: Mottoet vårt inneholder allerede vår kjerneverdi, det kan fort bli klønete å 

prøve sette ned harde regler på det. 

Brage: Det blir kanskje litt overflødig. 

 



o Movember må også gjennomføres. Vi har snakket om det, utsettes pga corona. 

 

o Fra NV-møte: Det er blitt uttrykt ønske om å flytte NV-lekene til lenger fra Åre. 

Alternativet blir å gjøre det til en høst-greie eller kjøre i april. 

Anne: Det har aldri vært større enn i år, trenger vi egentlig å endre noe? 

Ola: Det har vært dårlig kommunikasjon. 

 

o LL-møte: 

▪ Corona og fadderperiode: Alt kan bli utsatt/avlyst. Ingen vet noe enda. Det 

kan være lurt å ha backup-plan. Vi planlegger som at ting går som de skal. 

▪ Det blir møte med Anne Borg 20.april.  

▪ Medarbeidersamtaler for HS utgår pga corona, mulig å kjøre via skype. 

 

• Nestleder: 

o Movember og Corona 

▪ Kaker kan samkjøres med EPVU (utsettes) 

▪ Voksing og makeup tutorial er gjennomført, mangler kun redigering av film. 

▪ Største donor var innad i styret, movemberplagg ordnes innad eller strykes 

fra lista. 

 
o Lageret nede. Det er blitt bestilt reoler, men de har ikke kommet enda. Ris til 

gjenbrukstorget for å ikke ha kontroll på eget inventar. Alt på lageret skal ut og 

tilbake igjen på reolene. (utsettes). 

 
o AlkemistapHaest (blått&grønt). Lite oppmøte fra V&A, med det kan skyldes sen 

info, akkumulering av rapporter, øvinger og mange andre ting som skjedde i samme 

tidsrom. 

 
o Åre 2021. Nestleder venter på oppdatering fra SkiStar. 

Eivind: de har vært helt fantastisk… fram til nå. 

▪ Skal få avtalt fast samarbeid med HC. Åre-lekene var gøy. Vurderer å hjelpe 

neste nestleder med å arrangere. 

▪ Vandrepremie for Åre-lekene jobbes med. 

 
o Er det ønskelig med en kanal for annonsering av medlemmer som blir tatt opp i 

komiteer og undergrupper?  

Eivind: Det hadde vært veldig fint å få vise frem og gi oppmerksomhet til de 

medlemmene som står på i V&A 

▪ Bedkom har insta 

▪ Vi har nettside og facebookside. 

 
o Gløsmesterskapet avlyst. Manglet deltakere fra andre linjeforeninger, faktisk ikke 

korona. 

 

• Kasserer: 

o Vegard har hatt foredrag for andre kasserere med stor suksess. Mange kom :)  

  

o Utdrag av kassererhåndboken er gitt ut. Dette utdraget er for kasserere  i andre 

linjeforeninger samt våre egne økonomiansvarlige. 

 

o Vegard har blitt ny møteleder for kassererforumet.  



o Vegard: Har vært på MVA-kurset som jeg var på i fjor, godt se at det sitter enda 

 

o Sit søknad er sendt. Søkt om totalt 130k . 

 

o Oppdaget flere feil/bugs i Visma, er i kontakt med de om det. 

 

o Har hjulpet Spanskrøret med oppstart Visma, og de er svært godt i gang.  

 

o Vegard: Det jeg brukte 1 år på å skjønne og implementere kunne jeg 

erfaringsoverføre på 5 timer. Skikkelig gøy å kunne “hoppe over” prøve og feile 

fasen og få det riktig fra start. 

 

o Før Visma sine regnskap var det usikkert om hvor mye mva pliktig omsetning vi 

hadde, og om vi gikk over 50 000 kr grensen. Ettersom dette er første Visma-

regnskap som tar for seg et fullt regnskapsår kan jeg nå si noe om hvor mye mva 

pliktig omsetning vi har. Dette blir under grensen og V&A trenger ikke registrere 

seg.   

 

o Har sagt ja til å være Realfagskjellerens revisor for de sitt regnskap 2019. 

 

o Vegard: på samf-fest kom noen opp til meg og spurte “er det du som er Vegard 

Myhre?”   

Anne: Du har blitt nye Filip! 

 

 

• Arrkom: 

o Martine er syk og fikk derfor ikke lov til å komme 

 

o Vårfest avlyst, neste arrangement blir immball. 

 

 

• Bedkom: 

o Alumni - good. Litt trøbbel med budsjett. Kine blitt økans for å hindre at det skjer 

igjen. 

 

o Hav - ish good. Sett utenfra gikk det bra.  

 

o VIVO – supersmood 

▪ minus en glipp i kontrakten (til tekna). 

▪ Dobbeltbooka realfagsbygget. Respekter kalenderen!  

▪ Brage: det kom folk for å hente utstyr uten at det var bedkom folk til å vise de 

fram. Kan være greit å fikse det til neste gang.  

▪ VIVO flyttes til høstsemesteret, blir vivo-dag med bedpress vår 21. 

 

o Bekreftelsesmail til deltakere på arrangementer. Work-in-progress. Går bra nå pga alt 

blir avlyst.  

 

o Bayer avlyste bedpress pga kornavirus :(  

 

o Fortsatt mulig å kjøre opplegg over stream - facebook live? 

Brage: Hadde vært gøy å dokumentere hvor ille det faktisk det var under corona, 

mulig å filme en som ser på streamen.  

 

o Merch til bedkom. Work-in-progress. Søker støtte fra eksterne kilder.  

Vegard: Minner om at HS og komiteene ikke får bruke penger på seg selv. 



• Nukleomedia: 

o Ønsker å definere litt klarere rundt grafisk profil til V&A: 

▪ Hvordan bruke logo 

▪ Offisiell farge 

▪ Logo 

▪ Font 

 

o Nukmed-sjef vil gjøre linjene tykkere, skal være lett å se. Kontrast blir for liten når 

logoen er liten. 

Vegard: Foreslår at du presenterer et forslag for oss der du sammenligner den gamle 

med forslaget ditt. 

Ola: For oss hjelper det ikke at du prøver å forklare det, vi må se det. 

 

o Nye medlemmer tatt opp i komiteen. 

 

o Nettsiden jobbes med. 

 

o Visebok - ingen tok opp arbeidet da jeg var i pauseår. Nå kan vi delegere komiteen til 

å jobbe med den. Mye tid til å begynne arbeidet pga corona. 

▪ Vegard: Kan visebok ta bort fokus fra avis? 

Brage: Redaktøren er ny, det kan ta litt tid å få det gjort. Mange er ikke satt i 

arbeid, visebok skal ikke påvirke dette. Jeg skjønner at folk er gira på avis, 

men redaktøren er fersk og det kommer med sine utfordringer. Jeg kunne 

fulgt dem opp nærmere, men avisa skal være autonom. Om jeg pusher hardt 

nå, endrer det ingenting på strukturen i komiteen og da sitter vi i samme 

situasjon neste gang. 

 
o Ingvild: Er det mulig å sende ut en diet-avis med evt sett-og-hørt og midtsidebilde? 

Så massene (les: meg selv) holder kjeft? 

Brage: De hører med til avisa og jeg synes den skal komme ut i sin helhet. Det er 

redaktørens beslutning og jeg ønsker ikke å overkjøre de her. 

 

 
• Kjelleren: 

o Alt stenges pga corona. 

 

o Faddertid 

▪ Fadderfest 8.aug ser ut til å være mulig. 

▪ Faddertid må avventes. 

 

o Generalforsamling gjennomført 

▪ Ingen økans valgt. Det vil bli kalt inn til ekstraordinært møte for nytt valg. 

▪ Nye styre-styre er som følger: 

• Leder: Pål-Anders Skari 

• Nestleder: Andrea Borgen 

• Kjellerkontakt Delta: Ole Martin Edstrøm 

• Kjellerkontakt Online: Nicolai André Dalaaker 

• Kjellerkontakt Spanskrøret: Ole Hermann Bakka 

• Kjellerkontakt Volvox & Alkymisten: Rasmus Lange 

 

 
  



• Faddersjef:  

o Fiksa info fra NV. Får mer på møtet om en uke, men møtet blir kanskje avlyst  

▪ Går heller på kontoret og spør etter infoen jeg vil ha. 

 

o Testa ut sit-søknad. Takk til vegard for hjelp. 

 

o Fiksa masse flinke folk (15 fadderkom + 6 masterfadderkom). 

 

o Planen for fadderperioden klar. 

 

o Plan for masterfadderopplegg er klart. 

▪ Har ingen støtte, skal prøve å ikke bruke mye penger på dem. 

 

o Har hatt sosialfest med folka mine <3 

▪ Nå blir det ikke møter eller fest framover.  

 

 

• Sekretær: 

o Update kontorkom 

▪ Medlemmer er tatt opp og vi har holdt vårt første møte. All aktivitet blir satt 

på vent inntil videre pga corona. 

▪ Vi trenger kontortilgang til nye medlemmer. 

▪ Kalender til utenfor kontoret bestilles fra nukmed 

• Legge ut forsidebilde på kullgruppene med kalender. 

 

o Planlegge ny vaskedag 

▪ Nabla får vaska gulvet, etter corona skal vi prøve å finne ut hvordan de fikk 

det til. 

 
 

Undergrupper (oppdatering): 
• Bumblebeats: Har hatt ordinære øvelser dette semesteret! Skal spille på vårfesten 14.03, også 

blir det forhåpentligvis karaoke etterhvert, samt konsert på Edgar 15.04 
• InVitro: Brygget øl, planlagt arrangement. Står med øl på vårfest. 5 års ølsmaking. Skal 

brygge mer øl. 
• Revy: Øver til revy. Satser på at revyen går av stabelen 20. Og 21. Mars, men ser an med 

tanke på corona  
• Trollkom: Har hatt et møte, en tur, SiT søknad. Skal ha flere turer, mer aktivitet, 

starrdagene… 
• Vokalium: Vi har vært på Korstock! Vi fikk låne kostymer fra revyen til vår fremføring av 

Pocahontas Dub. På torsdag skal vi ha pizzakveld og evt. Singstar hjemme hos noen i koret. 

Ellers holder vi på å lære oss sanger til Vårkonserten m/ Isokor & LURveleven 30. april.   
• V&AIL: Har hatt innecup og noen treninger. Skal ha treninger og kamper 
• SkeiV&A: Har hatt filmkveld og sendt inn sit-søknad. Vi skal på rocky horror og planlegge 

design til fane. 
• V&A pokerlag: Lite som skjer 

 

Eventuelt: 
• Kontorkom ønsker egen drive-mappe med tilgang for medlemmer 

• Hvis folk spør om corona, svar med NTNUs anbefaling.  

o Hvis du føler du ikke kan svare, send mld til Ola asap. Da får de samkoordinert hva 

de sier med LL. 

o Be folk sende mail til styret@volvox heller enn å spørre enkeltmedlemmer i styret. 

Slipper å gjøre skadekontroll. 


